



Emirates International Endurance Village Media Policy

To ensure smooth, safe, and professional media coverage during endurance horse races at Emirates International Endurance Village, all photographers and videographers must adhere to the following instructions:

1. Identification and Permits:

- Media personnel must wear visible identification permits issued by the Emirates International Endurance Village throughout the event.
- These permits grant access to designated areas.
- Unauthorized individuals will not be allowed to enter the event or conduct media-related activities.

2. Compliance with Media Officer Instructions:

- Media personnel must fully adhere to the instructions provided by the Media Manger, including instructions on conduct, safety protocols, and authorized photography areas.
- Failure to comply may result in the revocation of media privileges.

3. Task and Area Assignment:

- Media personnel must adhere to the designated areas and comply with the tasks assigned to them.

4. Restricted Areas:

- Access is prohibited to the following areas: stables, veterinary inspection Area, horse cooling Area, horse resting areas.
- Media personnel must also avoid approaching the horses during the race stages, especially at the start and finish lines.

السياسة الإعلامية لقريّة الإمارات العالمية للقدرة

لضمان تنفيذ التغطية الإعلامية بسلاسة وأمان ومهنية أثناء سباقات القدرة للخيول في قرية الإمارات العالمية للقدرة، يجب على جميع المصورين ومصورى الفيديو الالتزام التعليمات التالية:

1. التعريف والتصاريح:

- يجب على الإعلاميين ارتداء تصاريح تعريفية مرئية تُصدرها قرية الإمارات العالمية للقدرة طوال فترة الحدث.
- تتيح التصاريح الوصول إلى المناطق المخصصة للإعلاميين.
- لن يُسمح للأفراد غير المصرح لهم بدخول الحدث أو ممارسة العمل الإعلامي.

2. الالتزام بتعليمات مسؤول الإعلام:

- يجب الالتزام التام بالتعليمات التي يقدمها مسؤول الإعلام، والتي تشمل التعليمات المتعلقة بالسلوك، بروتوكولات السلامة، والمناطق المصرح بها للتصوير.
- عدم الامتثال قد يؤدي إلى سحب الامتيازات الإعلامية.

3. تخصيص المهام والمناطق:

- يجب على الإعلاميين الالتزام بالمناطق المحددة والالتزام بالمهام المكلفين بها.

4. المناطق المحظورة:

- يُحظر الدخول إلى المناطق التالية: الإسطبلات، منطقة الفحص البيطري، منطقة تبريد الخيول، مناطق استراحة الخيول، كما يجب عدم الاقتراب من الخيول خلال مراحل السباق وخاصة خط البداية وخط النهاية.



5. Safety Precautions:

- Safety is a top priority.
- Media personnel must follow safety protocols, especially in areas with horses.
- Actions that may pose risks, such as sudden movements or using flash photography near horses, are strictly prohibited.
- The use of drones is not allowed.

6. Professional Conduct and Respect for Participants:

- Media personnel must maintain professional behavior and show respect toward riders, horses, event organizers, and attendees.
- Any disruptive behavior, interference with the event, or disrespect towards participants will be dealt with firmly.

7. Media Content:

- All photos, videos, and media content must be disclosed to the Media Manager before publication or distribution.
- Publishing or distributing content without authorization is prohibited.

8. Approval for Content Sharing:

- Media personnel must obtain approval from the Media Manager before publishing or sharing any media content on public platforms or various communication channels, including social media.
- Approved content must include the official logo of the Emirates International Endurance Village when published.

9. Restrictions on Publishing Riders' Performance and Race Results:

- It is strictly prohibited to publish any content related to riders' performance, race results, or sensitive event details before the official announcement on the Emirates International Endurance Village's official platforms.

5. احتياطات السلامة:

- السلامة هي أولوية قصوى.
- يجب على الإعلاميين اتباع بروتوكولات السلامة خاصةً في المناطق التي يوجد فيها الخيول.
- يحظر التصرفات التي قد تُعرض للخطر مثل الحركات المفاجئة أو استخدام التصوير بالفلاش قرب الخيول.
- يحظر استخدام الطائرة بدون طيار (Drone).

6. السلوك المهني واحترام المشاركين:

- يجب الحفاظ على السلوك المهني وإظهار الاحترام للفرسان، الخيول، منظمي الفعالية، والحضور.
- أي سلوك مُعطل أو تدخل في سير الحدث أو عدم احترام المشاركين سيتم التعامل معه بكل حزم.

7. المحتوى الإعلامي:

- يجب الإفصاح عن جميع الصور والفيديوهات والمحتوى الإعلامي لدى مسؤول الإعلام قبل النشر أو التوزيع.
- يُمنع نشر أو توزيع المحتوى دون تصريح.

8. موافقة على مشاركة المحتوى:

- يجب الحصول على موافقة مسؤول الإعلام لنشر أو تداول أي محتوى إعلامي على المنصات العامة أو وسائل التواصل المختلفة، بما في ذلك وسائل التواصل الاجتماعي.
- يُشترط تضمين الشعار الرسمي لقرية الإمارات العالمية للقدرة في المحتوى الموافق عليه عند النشر.

9. قيود على نشر أداء الفرسان ونتائج السباقات:

- يُمنع بشكل صارم نشر أي محتوى يتعلق بأداء الفرسان أو نتائج السباقات أو التفاصيل الحساسة للحدث قبل الإعلان الرسمي عنها في المنصات الرسمية لقرية الإمارات العالمية للقدرة.



10. Use of Drones and Special Equipment:

- The use of drones or special equipment requires prior approval from the Media Officer.
- Unauthorized use will be considered a serious violation and will result in immediate action.

11. Privacy and Confidentiality:

- The privacy of participants and attendees must be respected.
- Avoid photographing personal or sensitive moments without prior consent.
- Organizational information or behind-the-scenes details must be kept confidential.

12. Content Rights:

- Media personnel retain ownership of the original content. However, the Emirates International Endurance Village reserves the right to use photos or videos for marketing and promotional purposes, with proper credit to the creator.

13. Daily Content Submission:

- All daily media materials must be submitted to the Emirates International Endurance Village server or via a hard drive.
- Failure to submit the content may result in the revocation of media credentials for the remaining days of the event.

14. Content Integrity and Ethics:

- Media content must accurately represent the events and participants without any modifications that could harm the event or its reputation.

15. Borrowed Equipment:

- Borrowed equipment must be returned in the same condition.
- Any damage or loss must be reported immediately.

10. استخدام الطائرات بدون طيار والمعدات الخاصة:

- يتطلب استخدام الطائرات بدون طيار أو المعدات الخاصة (مثل الكاميرات عالية الارتفاع) موافقة مسبقة من مسؤول الإعلام.
- يُعتبر الاستخدام غير المصرح به انتهاكاً خطيراً وسيؤدي إلى اتخاذ إجراءات فورية.

11. الخصوصية والسرية:

- يجب احترام خصوصية المشاركين والحضور.
- تجنب تصوير اللحظات الشخصية أو الحساسة دون موافقة مسبقة.
- يجب الحفاظ على سرية المعلومات التنظيمية أو الكواليس.

12. حقوق المحتوى:

- يحتفظ الإعلاميون بحقوق ملكية المحتوى الأصلي. ومع ذلك، تحتفظ قرية الإمارات العالمية للقدرة بحق استخدام الصور أو الفيديوهات لأغراض تسويقية وترويجية مع الإشارة إلى المنشئ.

13. تسليم المحتوى اليومي:

- يجب تسليم جميع المواد الإعلامية اليومية إلى خادِم قرية الإمارات العالمية للقدرة أو من خلال قرص صلب.
- قد يؤدي عدم التسليم إلى سحب التصاريح لباقي أيام الحدث.

14. تحرير المحتوى الأخلاقي:

- يجب أن يُمثل المحتوى الإعلامي الأحداث والمشاركين بشكل حقيقي دون أي تعديل قد يُسبب للحدث أو سمعته.

15. المعدات المستعارة:

- يجب إعادة المعدات المستعارة بنفس حالتها.
- الإبلاغ الفوري عن أي تلف أو فقدان.



16. Post-Event Content Review:

- The Emirates International Endurance Village reserves the right to review all media materials before publication.

17. Media Handling in Crisis Situations:

- In case of accidents or injuries, media personnel must refrain from photographing or sharing sensitive footage until an official statement is issued.

18. Waiver Agreement:

- All media personnel must sign a waiver agreeing to adhere to this policy.

19. Consequences of Policy Violations:

- Violating these policies will result in the revocation of media privileges, removal from the event, and legal action if necessary.
- In case of a violation of any of the above terms, any photography equipment (such as cameras, phones, or drones) will be confiscated, and the content will be deleted to prevent any harm to the sport's reputation.
- This policy is subject to the laws and regulations of the United Arab Emirates - Abu Dhabi Emirate.

16. مراجعة المحتوى بعد الحدث:

- تحتفظ قرية الإمارات العالمية للقدرة بالحق في مراجعة جميع المواد الإعلامية قبل النشر.

17. التعامل الإعلامي في حالات الأزمات:

- في حال وقوع حوادث أو إصابات، يجب الامتناع عن تصوير أو مشاركة اللقطات الحساسة حتى يتم إصدار بيان رسمي.

18. اتفاقية التنازل:

- يجب توقيع جميع الإعلاميين على تنازل يتضمن التزامهم بهذه السياسة.

19. عواقب انتهاك السياسات:

- يؤدي انتهاك هذه السياسات إلى سحب الامتيازات الإعلامية، الإبعاد عن الحدث، واتخاذ إجراءات قانونية عند الضرورة.
- في حال انتهاك أي من الشروط اعلاه سيتم مصادر معدة التصوير سواء كانت (كاميرا، هاتف ، طائرة بدون طيار) والتأكد من إفراغ محتوى المعدات من أي صور قد تضر بسمعة الرياضة.
- تخضع هذه السياسة إلى قوانين وأحكام دولة الإمارات العربية المتحدة - إمارة أبوظبي.

